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山東省臨沂市農業農村局制定 「四雁工程」專項培育計
劃，經山東省教育廳批准，今年通過臨沂科技職業學院啟動
招生，這意味着臨沂市在全省率先培育職業化鄉村人才。

臨沂市瞄準鄉村基層人才短缺這一瓶頸，創新機制，在
全省率先建立起一套 「政校村協同、定向培育、契約服
務」的職業化鄉村人才培育體系。首批85名學生已在臨沂
科技職業學院開啟學業，他們畢業後將奔赴鄉村一線，為
鄉村振興注入源頭活水。此舉也是來臨沂市深化 「四雁工
程」、系統性破解鄉村人才困境的關鍵一招。當地設立
「頭雁人才」後備定向班和 「鴻雁人才」定向培育班，前

者主修現代農業綜合技術，後者主修農村直播電商，精準
對接鄉村治理與產業發展的核心需求，為鄉村長遠發展夯
實人才基礎。 曹蕾

近年來，山東省臨沂市農業農村部門、財政部門加強涉農
資金整合力度，持續扛牢支農強農責任，不斷強化投入保
障，拓展糧油食品產業發展空間。臨沂，這座被譽為 「中國
食品之都」的城市，已經成為中國糧油食品產業高質量發展
的強大引擎之一。

目前，臨沂市擁有9個國家產糧大縣和6個全國油料生產百
強縣，其中莒南縣、沂南縣、臨沭縣被農業農村部納入山東
大花生產業集群項目建設縣。臨沂將精品糧油及深加工產業
鏈作為重點培育的13條標誌性產業鏈之一，堅持 「高端化、
綠色化、智能化、集群化」四化方向，形成了特色鮮明、優
勢突出的加工集群。金勝糧油、興泉油脂、玉皇糧油、中糧
油脂4家企業躋身全國花生油加工十強，精製花生油產量約佔
全國六分之一，77家花生加工企業具備出口資質。 曹蕾

何立峰強調，金融系統要深入學習貫徹中央經濟工
作會議精神，準確把握經濟工作面臨的形勢和主要目
標任務，堅定做好金融工作的信心和決心，堅持防風
險、強監管、促高質量發展工作主線，有力有序有效
做好2026年金融重點工作。要繼續着力做好防範化

解地方中小金融機構風險、房地產企業涉金融風險、
地方政府融資平台金融債務風險工作，嚴控增量、妥
處存量、嚴防 「爆雷」，嚴厲打擊非法金融活動。要
進一步鞏固和強化金融監管，完善重點領域監管制度
體系並嚴格落實，持續強化金融機構合規意識和風險

意識，不斷提升監管能力，嚴肅開展金融風險追責問
責。要全力以赴推動高質量發展，繼續實施好適度寬
鬆的貨幣政策，加強對擴大內需、科技創新、中小微
企業等重點領域的金融支持，穩步有序推進金融改革
開放，做好預期管理。

此外，會議還要編制好 「十五五」金融相關規
劃，加強工作統籌，確保 「十五五」金融工作良好
開局。

【香港商報訊】據中新社消息，全國金融系統工作會議12月12日在北京召
開。中共中央政治局委員、中央金融委員會辦公室主任何立峰出席會議並講話。

「之前租廠房用電，電費發票一直是個麻煩事，
現在供電部門直接抄表到戶，發票問題徹底解決
了，我們招商也更有底氣了！」近日，廣西容縣萬
鴻印刷包裝文創產業園內的有關企業負責人，對容
縣精準高效的電力服務讚不絕口。

據悉，萬鴻印刷包裝文創產業園作為容縣重點
產業園區。隨着入園企業陸續進駐投產，用電問
題逐漸成為制約發展的瓶頸，如業主通過專變向
小微企業供電，無法提供電費發票，影響企業規
範經營；部分配電房專變容量設計不足；每棟廠
房配電房空間有限，無法新增專變，制約企業擴
產需求。

廣西容縣供電有限公司在了解到園區訴求後，主
動對接，多次組織技術人員實地勘查，量身定製解
決方案：對供電多個小微企業的專變，小微企業電
器設備合計功率不超200千瓦的，可將專變轉為配

變並建立低壓用電戶，為小微企業抄表收費到戶；
若業主變壓器容量不足，由業主出資增容或新建變
壓器，供電部門全程提供技術指導。該園區內的廣
西容縣誠業機電製造有限公司提交專轉變配變申
請，希望解決其廠房內2家廣東小微企業的用電開
票問題。容縣供電有限公司立即開通綠色通道，市
場營銷部聯合城南供電所次日即開展現場勘查，確
定設立5個低壓用電戶。參照小區批量建戶模式，
盡快完成5套計量裝置安裝，成功實現專轉變配變
系統轉換。

從需求申請到問題解決，僅用16天。容縣供電有
限公司以 「保姆式」服務打通園區用電 「堵點」，
展現了容縣優化營商環境的 「加速度」。這一創新
舉措不僅解決了企業的燃眉之急，更為產業園區高
質量發展注入強勁的電力動能。

馨瑤 梁春陽 伍波麗

【香港商報訊】據中通社消息，中國人民銀行
12日發布的金融統計數據顯示，今年前11個月，
中國社會融資規模增量累計為33.39萬億元（人民
幣，下同），超去年全年。

11月末，廣義貨幣（M2）餘額336.99萬億元，
同比增長8%；人民幣貸款餘額271萬億元，同比
增長6.4%。金融總量合理增長，充分體現適度寬
鬆的貨幣政策。

初步統計，2025年11月末社會融資規模存量為
440.07萬億元，同比增長8.5%。

從結構看，11月末對實體經濟發放的人民幣貸
款餘額佔同期社會融資規模存量的60.8%，同比低
1.3個百分點；對實體經濟發放的外幣貸款折合人
民幣餘額佔比0.3%，同比持平。

前11個月人民幣存款增加24.73萬億元。其中，
住戶存款增加12.06萬億元，非金融企業存款增加
1.09 萬億元，財政性存款增加 2.04 萬億元，非銀
行業金融機構存款增加6.74萬億元。

【香港商報訊】据中新社消息，中國人民银行
12日發布公告稱，為保持银行體系流動性充裕，
12月15日，中國人民银行將以固定數量、利率招
標、多重價位中標方式開展6000億元（人民幣，
下同）買斷式逆回購操作，期限為 6 個月（182
天）。

數據顯示，12月有4000億元6個月期買斷式逆
回購到期。因此，中國央行此次操作意味着當月6

個月期買斷式逆回購加量續作，加量規模
2000億元。

「此舉有助於熨平短期資金波動，保持市
場流動性處於充裕狀態。」東方金誠首席宏
觀分析師王青說，着眼於應對潛在的流動性
收緊態勢，人行繼續通過買斷式逆回購向銀

行體系注入中期流動性。這
在助力政府債券發行，引導
金融機構加大貨幣信貸投放
力度的同時，也將釋放數量
型政策工具持續加力信號，
顯示貨幣政策延續支持性立
場。

防風險強監管力推高質量發展

桂容縣電力「保姆式」服務 推動園區營商環境再升級

前11月內地社融
增量超去年全年

今年中國糧食豐收
黑龍江產糧16連冠

山東臨沂糧油食品打造
從田間到餐桌全產業鏈

臨沂在山東率先
培育職業化鄉村人才

廣西容縣供電人為企業提供精準電力保障服務。
容縣融媒體中心供圖
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Public Announcement on
Resolutions of the Board of Directors
Jiangling Motors Corporation, Ltd. and its Board members undertake that the 
information disclosed herein is truthful, accurate and complete and does not 
contain any false statement, misrepresentation or major omission.
I. Informing of the Meeting  
The Board of Directors of Jiangling Motors Corporation, Ltd. (hereinafter 
referred to as ‘JMC’ or the ‘Company’) sent out the relevant proposals of the 
Board meeting to all the Directors on December 10, 2025.
II. Time, Place & Form of Holding the Meeting
The Board meeting was held in form of paper meeting from December 10, 
2025 to December 12, 2025. The procedure of convening and holding the 
meeting complied with the stipulation of the relevant laws, administrative 
regulations, departmental rules, normative documents and the Articles of As-
sociation of JMC.
III. Status of the Directors Attending the Meeting
Nine Directors shall attend this Board meeting and nine Directors were pres-
ent. 
IV. Resolutions 
The Directors present at the meeting approved the following resolutions in 
form of paper meeting:
1. The Board of Directors agreed the Proposal on Amendment to the Articles 
of Association of JMC (Year 2025), and submitted it to the Shareholders’ 
Meeting of the Company for approval.
There were 9 votes in favor of the proposal, 0 vote against, and 0 abstention.
The full text of the Proposal on Amendment to the Articles of Association of 
JMC (Year 2025) was published on December 13, 2025 on the website www.
cninfo.com.cn.
2. The Board of Directors agreed the Proposal on Amendment to the Rules of 
JMC Shareholders’ Meeting (Year 2025), and submitted it to the Sharehold-
ers’ Meeting of the Company for approval.
There were 9 votes in favor of the proposal, 0 vote against, and 0 abstention.
The full text of the Proposal on Amendment to the Rules of JMC Sharehold-
ers’ Meeting (Year 2025) was published on December 13, 2025 on the web-
site www.cninfo.com.cn.
3. The Board of Directors agreed the Proposal on Amendment to the Rules 
on Board of Directors Meeting and Decision Making Procedures of JMC (Year 
2025), and submitted it to the Shareholders’ Meeting of the Company for ap-
proval.
There were 9 votes in favor of the proposal, 0 vote against, and 0 abstention.
The full text of the Proposal on Amendment to the Rules on Board of Direc-
tors Meeting and Decision Making Procedures of JMC (Year 2025) was pub-
lished on December 13, 2025 on the website www.cninfo.com.cn.
4. In view of the Company’s proposal to expand the Board of Directors from 
nine to eleven members, including the addition of one Independent Director 
and one Employee Representative Director, Nanchang Jiangling Investment 
Co., Ltd., a shareholder of the Company, nominated Mr. Chen Ping, as a can-
didate for Independent Director on the Board of Directors of the Company, 
and the Board of Directors agreed to submit the aforesaid Independent Direc-
tor nomination by Nanchang Jiangling Investment Co., Ltd. to the sharehold-
ers’ meeting of the Company for approval.
There were 9 votes in favor of the proposal, 0 vote against, and 0 abstention.
The aforesaid nomination has been reviewed and approved by a special 
meeting of the Independent Directors prior to submission to the Board of Di-
rectors for consideration.
Mr. Chen Ping has not yet obtained the Independent Director qualification 
certificate, but he has committed to attending the most recent training pro-
gram for Independent Directors organized by the Shenzhen Stock Exchange 
and will obtain the Independent Director qualification certificate recognized by 
the Shenzhen Stock Exchange.
The Independent Director candidate must first pass the review by the Shen-

zhen Stock Exchange without objections before being submitted to the share-
holders’ meeting for consideration.
Mr. Chen Ping’s Resume:
Mr. Chen Ping, born in 1965, holds a Bachelor’s degree in Radio Technol-
ogy from Zhejiang University and an EMBA from China Europe International 
Business School (CEIBS), is a recipient of the State Council’s Special Gov-
ernment Allowance. He currently serves as a Director of Shanghai Electrical 
Apparatus Research Institute (Group) Co., Ltd., a Director of Jiangsu Luokai 
Electromechanical Co., Ltd., and a Director of Shanghai Hi-Tech Control Sys-
tem Co., Ltd. He also holds dual roles as Supervisor of Shanghai Association 
for Quality, Supervisor of Shanghai Invention Association, and Chairman of 
Shanghai Yangtze River Delta Advanced Manufacturing Development Re-
search Institute. His career includes serving as Vice President, President, 
Chairman, and Party Secretary of Shanghai Electrical Apparatus Research 
Institute (Group) Co., Ltd. Mr. Chen Ping has been honored with the First 
Prize of Shanghai Municipal Science and Technology Progress Award by the 
Shanghai Municipal People’s Government and the Second Prize of National 
Science and Technology Progress Award by the State Council.
As of the disclosure date of this announcement, Mr. Chen Ping did not hold 
any share of the Company. Mr. Chen Ping has no relationship with the Com-
pany, the shareholders holding more than 5% of the shares of the Company 
and their actual controllers, as well as other Directors, Supervisors and senior 
executives of the Company. Mr. Chen Ping has not been punished by China 
Securities Regulatory Commission or other relevant Departments or taken 
disciplinary action by the Stock Exchanges, and has not been investigated 
by judicial organs for suspected crimes or by China Securities Regulatory 
Commission on suspicion of violations of laws and regulations. There is no 
situation on which he is prohibited to serve as an Independent Director of the 
Company as stipulated in the Company Law and the Articles of Association 
of the Company. Mr. Chen Ping meets the qualifications required in the laws, 
administrative regulations, departmental rules, normative documents, Rules 
Governing Listing of Stock on Shenzhen Stock Exchange and the Articles of 
Association of the Company. After the inquiry of “National Court Information 
Disclosure and Inquiry Platform of Persons Subject to Enforcement for Trust-
breaking”, Mr. Chen Ping does not belong to the person subject to enforce-
ment for trust-breaking.
5. The Board of Directors approved the Notice on Holding 2025 Second Spe-
cial Shareholders’ Meeting of JMC.
There were 9 votes in favor of the proposal, 0 vote against, and 0 abstention.
The full text of the Notice on Holding 2025 Second Special Shareholders’ 
Meeting of JMC was published on December 13, 2025 in China Securities, 
Securities Times, Hong Kong Commercial Daily, and on the website www.
cninfo.com.cn.
It is hereby announced.

Board of Directors
Jiangling Motors Corporation, Ltd.

December 13, 2025
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Jiangling Motors Corporation, Ltd.
Notice on Holding 2025 Second 
Special Shareholders’ Meeting

The Board of Directors and its members undertake that the information dis-
closed herein is truthful, accurate and complete and does not contain any 
false statement, misrepresentation or major omission.
I. Basic information of holding the meeting
1. Meeting: 2025 Second Special Shareholders’ Meeting of Jiangling Motors 
Corporation, Ltd. (hereinafter referred to as “JMC”)
2. Convener: Board of Directors of JMC
The Board of Directors approved the Notice on Holding 2025 Second Share-
holders’ Meeting in form of paper meeting from December 10, 2025 to De-
cember 12, 2025.
3. The convening and holding of this meeting comply with the relevant provi-
sions of the Company Law of the People’s Republic of China, the Shenzhen 
Stock Exchange Listing Rules, Self-Regulatory Guidelines No. 1 for Com-

panies Listed on Shenzhen Stock Exchange – Standardized Operations for 
Main Board Listed Companies, and other laws, administrative regulations, 
departmental rules, normative documents, as well as the Articles of Associa-
tion of JMC.
4. Time
On the spot: 2:30 pm, December 30, 2025
Online voting: December 30, 2025, P.s. 9:15 ～ 9:25 am, 9:30 ～ 11:30 am 
and 1:00 ～ 3:00 pm, for Shenzhen Stock Exchange Trading System; or, 
random time of 9:15 am ～ 3:00 pm December 30, 2025 for Shenzhen Stock 
Exchange Online Voting System.
5. Convening method: On-site voting and online voting.
6. Equity record date: December 24, 2025. B-share holder can attend the 
meeting only when she/he had bought B shares of the Company on Decem-
ber 19, 2025, i.e., the last trading day for the B-share holder who can attend 
the meeting, or earlier.
7. Persons to be present
7.1. All the shareholders of JMC registered in the records of China Securities 
Depository and Clearing Corporation Ltd. Shenzhen branch as of 3:00 p.m. 
on December 24, 2025. If a shareholder cannot attend the meeting person-
ally, she/he can entrust a representative to attend the meeting.
7.2. The Directors, Supervisors and senior management of JMC.
7.3. Lawyers from Jiangxi Hua Bang Law Firm
8. Venue: 20th Floor, JMC Building, No. 2111 Yingbin Middle Avenue, Nan-
chang City, Jiangxi Province, the People’s Republic of China. 
II. The item to be reviewed by the meeting:

Code Items
Remark

Voting on the columns 
marked with “√”

100 Total proposals √
Proposals not adopting accumulative voting:

1.00 Proposal on Amendment to the Articles of Association of 
JMC (Year 2025)

√

2.00 Proposal on Amendment to the Rules of JMC Shareholders’ 
Meeting (Year 2025)

√

3.00 Proposal on Amendment to the Rules on Board of Directors 
Meeting and Decision Making Procedures of JMC (Year 
2025)

√

4.00 Proposal on Electing Mr. Chen Ping as an Independent Di-
rector on the Eleventh Board of Directors of JMC

√

Please refer to the Proposal on Amendment to the Articles of Association of 
JMC (Year 2025), the Proposal on Amendment to the Rules of JMC Share-
holders’ Meeting (Year 2025), and the Proposal on Amendment to the Rules 
on Board of Directors Meeting and Decision Making Procedures of JMC (Year 
2025) published on December 13, 2025 on the website http://www.cninfo.
com.cn for details of the proposals 1-3.
Please refer to the Public Announcement on Resolutions of the Board of 
Directors of JMC published on December 13, 2025 in China Securities, Se-
curities Times, Hong Kong Commercial Daily, and on the website http://www.
cninfo.com.cn for details of the proposal 4.
Proposal 1 to 3 constitute special resolution matters, requiring approval by 
more than two-thirds of the total voting rights held by shareholders present at 
the meeting. Proposal 4 constitutes an ordinary resolution matter.
For the voting on the abovementioned proposal, the Company shall conduct 
separate counting of votes cast by minority shareholders.
III. Registration for the Shareholders’ Meeting
1. Registration procedures
The shareholder holding A Shares should present personal identity card and 
securities account card; the representative should present his own identity 
card, the Proxy (see attachment 1) and the shareholder’s securities account 
card; the representative of a legal person shareholder should present his own 
identity card and the Proxy of the legal person shareholder to handle the reg-
istration for the meeting. The shareholder holding B Shares should present 
personal identity card and securities account card, the representative should 
present the Proxy signed by the shareholder to handle the registration for the 
meeting.
The shareholders not residing in Nanchang can handle the registration in 
advance by way of communication. (See attachment 2 AR. of attending the 
shareholders’ meeting)

Registration time: 9:00 am-11:30 am and 2:00 pm-5:00 pm from December 
25, 2025 to December 29, 2025 on working day. 
Registration address: Securities Department of JMC, JMC Building, No. 2111 
Yingbin Middle Avenue, Nanchang City, Jiangxi Province, the People’s Re-
public of China.
2. The 2025 Second Special Shareholders’ Meeting is expected to last no 
more than one day. The attending shareholders or the representatives should 
be responsible for their own travel and accommodation expenses.
Correspondence Method
Correspondence person: Mr. Wan Xianke, Mr. Yuan Jun
Telephone number: 86-791-85266178
Fax: 86-791-85232839
IV. Online voting procedure
Please refer to the Chinese version of the Notice on Holding 2025 Second 
Special Shareholders’ Meeting published on December 30, 2025 in China 
Securities, Securities Times and on the website: http://www.cninfo.com.cn for 
details.
V. Document for reference
The Resolution of the Board of Directors on the Notice on Holding 2025 Sec-
ond Special Shareholders’ Meeting of JMC.

Board of Directors
Jiangling Motors Corporation, Ltd.

December 13, 2025

Attachment 1: 
PROXY

Full authority hereby granted to Mr./Ms.              to represent the undersigned 
at the 2025 Second Special Shareholders’ Meeting of Jiangling Motors 
Corporation, Ltd., and to vote accordingly on all resolutions at the meeting. 
(Please express the voting result definitely, i.e. favor, against or abstention on 
every proposal.)
Signature of shareholder:					   
	 Identity Card No.: 
Number of Shares held: 					   
	 Securities account No.: 
Type of shares (A shares or B shares):
Signature of representative:				  
	 Identity Card No.:
Date of appointment of Proxy:               , 2025
Voting results for the 2025 Second Special Shareholders’ Meeting of JMC

Proposal 
Code Items

Memo Favor Against Abstention
Voting on 

the columns 
marked with “√”

100 Total proposals √
Proposals not adopting accumulative voting:

1.00 Proposal on Amendment to the 
Articles of Association of JMC (Year 
2025)

√

2.00 Proposal on Amendment to the 
Rules of JMC Shareholders’ Meet-
ing (Year 2025)

√

3.00 Proposal on Amendment to the 
Rules on Board of Directors Meeting 
and Decision Making Procedures of 
JMC (Year 2025)

√

4.00 Proposal on Electing Mr. Chen Ping 
as an Independent Director on the 
Eleventh Board of Directors of JMC

√

Attachment 2: 
AR. of attending the shareholders’ meeting
To: Jiangling Motors Corporation, Ltd.
I, holding          shares of Jiangling Motors Corporation, Ltd. as of December 
24, 2025, will attend the 2025 Second Special Shareholders’ Meeting of JMC.
Signature of attendee:
Shareholder’s securities account No.:
Signature (Stamp) of shareholder: 
Note: Newspaper cuttings and copies of the Proxy and the AR. are accept-
able.

【香港商報訊】綜合消息，今年是故宮博物院建院100周年。12日，北京迎來今
冬首場明顯降雪。雪花翻飛中，參觀者着漢服、披大氅、貼花鈿、戴步搖、執紈
扇，紛紛化身 「格格」 「嬪妃」等遊覽故宮。

當天這場雪景，紅牆、黃瓦、白雪，中國傳統文化之美沁人心脾，讓人一眼千
年。

初雪如約而至，漫天飛絮似揉碎的月光，溫柔籠罩着這座六百年的紫禁城。太和
殿的琉璃瓦褪去往日的恢宏，被一層厚雪輕輕覆蓋，紅牆在白雪的映襯下愈發醇
厚，像沉澱了千年的硃砂；角樓的飛檐翹角綴滿冰晶，倒映在結冰的護城河上，虛
實交織間，分不清是雪染了城，還是城醉了雪。

從太和殿到乾清宮，從御
花 園 到 寧 壽 宮 ， 每 一 座 宮
殿、每一條迴廊、每一株草
木，都在雪中煥發出新的生
機 ， 卻 又 保 留 着 不 變 的 厚
重。

瑞雪降京城 故宮上熱搜12
月
12
日
，
北
京
迎
來
今
冬
首
場
明
顯

降
雪
。
圖
為
遊
客
在
故
宮
外
賞
雪
拍
照
。
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【香港商報訊】據中新社消息，中國國家統計
局 12 日公布，2025 年，全國糧食產量 14297.5 億
斤，比上年增加 167.5 億斤，增長 1.2%，穩定在
1.4萬億斤以上，實現增產豐收。

數據顯示，2025年，中國糧食播種面積17.91億
畝，比上年增加134.8萬畝，增長0.1%，連續6年
保持增長。其中，全國穀物播種面積15.09億畝，
比上年增加241.3萬畝，增長0.2%。全國豆類播種
面積 1.77 億畝，比上年減少 62.5 萬畝，下降
0.4%。

數據還顯示，2025年黑龍江省糧食總產量達到
820.03億公斤，連續16年位居中國第一。該省糧
食生產實現 「二十二連豐」，糧食產量比去年增
加19.86億公斤。


